
 

 

PROTOKÓŁ NR V/2024 

z sesji Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

z dnia 16 września 2024 r. 

 

W sesji wzięli udział: 

• 14 Radnych Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

• Karol Żukowski – Zastępca Wójta Gminy 

• Agnieszka Żukowska – Sekretarz Gminy 

• Renata Protasewicz – Skarbnik Gminy 

• Robert Krupa – Radca prawny  

• Daniel Bartosik – Kierownik Posterunku Policji w Dębnicy Kaszubskiej 

• Wicestarosta Powiatu Słupskiego – Marcin Kowalczyk 

• Bartosz Kanka – Przedstawiciel firmy GreenArt Development 

• Tomasz Liguz – Przedstawiciel firmy GreenArt Development  

Radni spóźnieni: Adam Krycki 

Radni nieobecni: Mateusz Szerlowski 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Zatwierdzenie protokołu z IV sesji Rady Gminy Dębnica Kaszubska. 

5. Dyskusja z przedstawicielami firmy GreenArt Development. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Dębnica Kaszubska oraz na 
Dyrektora Zespołu Szkół w Motarzynie. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie społecznych asystentów radnych Rady Gminy Dębnica Kaszubska. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr II/9/2024 z dnia 27 maja 2024 r. w sprawie 
uchwalenia Statutu Gminy Dębnica Kaszubska. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Dębnica Kaszubska. 

10. Podjęcie oświadczenia w sprawie stanowiska w ramach konsultacji społecznych prowadzonych 
przez Ministra Kultury i Dziedzictwa Narodowego dokumentu „Europejski Akt o Wolności 
Mediów – koncepcja wdrożenia do polskiego porządku prawnego”. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie unieważnienia wyborów na sołtysa w Budowie w Gminie Dębnica 
Kaszubska. 



 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zapewnienia bezpłatnego transportu uczniom niepełnosprawnym 
do szkół ponadpodstawowych, wobec których Gmina Dębnica Kaszubska nie ma obowiązku 
zapewnienia bezpłatnego transportu i opieki w czasie przewozu. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg publicznych gminnych. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego na rzecz najemcy, 
stanowiącego własność Gminy Dębnica Kaszubska. 

15. Podjęcie uchwały zmieniający uchwałę nr XLIX/365/2022 Rady Gminy Dębnica Kaszubska 
w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi oraz zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

16. Podęcie uchwały zmieniający uchwałę nr LI/381/2022 Rady Gminy Dębnica Kaszubska w sprawie 
poboru podatku rolnego, podatku leśnego oraz podatku od nieruchomości w drodze inkasa oraz 
określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr IV/41/2024 w sprawie przedłużenia terminu 
zaopiniowania projektu zarządzenia w sprawie ustanowienia planu ochrony dla rezerwatu 
"Źródliskowe Torfowisko". 

19. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 rok. 

20. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Dębnica Kaszubska. 

21. Sprawozdanie z działalności Komisji Rady Gminy Dębnica Kaszubska: 

a) Komisji Infrastruktury i Budżetu, 
b) Komisji Rewizyjnej, 
c) Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 
d) Komisji Spraw Społecznych. 

 
22. Wolne wnioski i informacje. 

23. Zamknięcie sesji. 

Porządek obrad po zmianach: 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Zatwierdzenie protokołu z IV sesji Rady Gminy Dębnica Kaszubska. 

5. Dyskusja z przedstawicielami firmy GreenArt Development. 



 

 

6. Dyskusja z Przedstawicielem Powiatu Słupskiego. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębnica Kaszubska 
na lata 2024-2035. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na pracownika OPS-u w Dębnicy Kaszubskiej. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LXVII/561/2024 z dnia 29 lutego 2024 r. 
w sprawie dofinansowania zadania realizowanego przez Słupski Związek Powiatowo - Gminny na 
rzecz Gminy Dębnica Kaszubska. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Dębnica Kaszubska oraz na 
Dyrektora Zespołu Szkół w Motarzynie. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie społecznych asystentów radnych Rady Gminy Dębnica Kaszubska. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr II/9/2024 z dnia 27 maja 2024 r. w sprawie 
uchwalenia Statutu Gminy Dębnica Kaszubska. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Dębnica Kaszubska. 

15. Podjęcie oświadczenia w sprawie stanowiska w ramach konsultacji społecznych prowadzonych 
przez Ministra Kultury i Dziedzictwa Narodowego dokumentu „Europejski Akt o Wolności 
Mediów – koncepcja wdrożenia do polskiego porządku prawnego”. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie unieważnienia wyborów na sołtysa w Budowie w Gminie Dębnica 
Kaszubska. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zapewnienia bezpłatnego transportu uczniom niepełnosprawnym 
do szkół ponadpodstawowych, wobec których Gmina Dębnica Kaszubska nie ma obowiązku 
zapewnienia bezpłatnego transportu i opieki w czasie przewozu. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg publicznych gminnych. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr IV/41/2024 w sprawie przedłużenia terminu 
zaopiniowania projektu zarządzenia w sprawie ustanowienia planu ochrony dla rezerwatu 
"Źródliskowe Torfowisko". 

21. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr III/29/2024 w sprawie powołania Komisji 
Infrastruktury i Budżetu. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie powołania doraźnej Komisji ds. opracowania propozycji zmian 
w statutach Sołectw. 

23. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego doraźnej Komisji ds. opracowania 
propozycji zmian w statutach Sołectw. 

24. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Dębnica Kaszubska. 

25. Sprawozdanie z działalności Komisji Rady Gminy Dębnica Kaszubska: 



 

 

a) Komisji Infrastruktury i Budżetu, 
b) Komisji Rewizyjnej, 
c) Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 
d) Komisji Spraw Społecznych. 

 
26. Wolne wnioski i informacje. 

27. Zamknięcie sesji. 

Przebieg sesji: 

Ad. 1-2 

V Sesja Rady Gminy Dębnica Kaszubska została otwarta o godzinie 16:25 przez 

Przewodniczącego Rady Gminy Bartłomieja Tutaka w sali konferencyjnej im. Jadwigi Karaś 

w Urzędzie Gminy Dębnica Kaszubska. Na podstawie listy obecności stwierdzono nieobecność dwóch 

radnych oraz stwierdzono prawomocność obrad. 

Ad. 3 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak zasygnalizował konieczność zmiany porządku 
obrad, jednakże stosowne wnioski zostaną złożone po przeprowadzonej dyskusji z przedstawicielami 
firmy GreenArt Development. 

Ad. 4 

Do protokołu z poprzedniej sesji nie wniesiono żadnych uwag, wobec tego protokół został 
przyjęty w treści przesłanej radnym. 

Ad. 5 

Pracownicy firmy GreenArt Development przedstawili prezentację przygotowaną na sesję, 
która stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Podczas dyskusji przeprowadzonej z radnymi poinformowali o planowanej ilości i lokalizacji 
wiatraków, korzyściami dla gminy jakie przyniesie inwestycja, konieczności przeprowadzenia rozmów 
z mieszkańcami, a także długości trwania tego typu inwestycji. 

O godzinie 17:26 na sesję dołączył radny Adam Krycki. 

Po zakończonej dyskusji Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak poprosił Panią Skarbnik 
o przedstawienie zakresu autopoprawki do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 
2024 rok. Po przedstawieniu zakresu autopoprawki Przewodniczący Rady założył wnioski formalne o: 

1) zmianę treści projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 rok zgodnie 
z treścią projektu przesłanego Radnym na maila w dniu 16.09.2024 r., 

2) zmianę porządku obrad poprzez przesunięcie jako punkt 6 Podjęcie uchwały w sprawie 
zmian w budżecie gminy na 2024 rok, 

3) zmianę porządku obrad poprzez dodanie do porządku obrad jako punkt 7 podjęcie uchwały 
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębnica Kaszubska na lata 2024-
2035, 

4) zmianę porządku obrad poprzez dodanie do porządku obrad jako punkt 8 podjęcie uchwały 
w sprawie rozpatrzenia skargi na pracownika OPS-u w Dębnicy Kaszubskiej, 



 

 

5) zmianę porządku obrad poprzez dodanie do porządku obrad jako punkt 9 podjęcie uchwały 
w sprawie zmiany Uchwały Nr LXVII/561/2024 z dnia 29 lutego 2024 r. w sprawie 
dofinansowania zadania realizowanego przez Słupski Związek Powiatowo - Gminny na rzecz 
Gminy Dębnica Kaszubska, 

6) zmianę treści projektu oświadczenia w sprawie stanowiska w ramach konsultacji 
społecznych prowadzonych przez Ministra Kultury i Dziedzictwa Narodowego dokumentu 
„Europejski Akt o Wolności Mediów – koncepcja wdrożenia do polskiego porządku 
prawnego” zgodnie z treścią projektu przesłanego Radnym na maila w dniu 16.09.2024 r., 

7) zmianę treści projektu uchwały w sprawie unieważnienia wyborów na sołtysa w Budowie 
w Gminie Dębnica Kaszubska zgodnie z treścią projektu przesłanego Radnym na maila 
w dniu 16.09.2024 r., 

8) wycofanie z porządku obrad punktu 14, 
9) wycofanie z porządku obrad punktu 15, 
10) wycofanie z porządku obrad punktu 16, 
11) o zmianę porządku obrad poprzez ujęcie w porządku obrad jako punkt 6 dyskusji 

z Przedstawicielem Powiatu Słupskiego. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak zarządził głosowania nad złożonymi wnioskami 
formalnymi: 

W wyniku zarządzonego głosowania pierwszy wniosek został przyjęty. 

Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1 

ZA (13): Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Wioleta Jabłońska, Stanisław Kiernicki, Rafał 
Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta Stawicka, 
Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0)  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Marian Batóg 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

W wyniku zarządzonego głosowania drugi wniosek został przyjęty. 

Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1 

ZA (13): Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Wioleta Jabłońska, Stanisław Kiernicki, Rafał 
Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta Stawicka, 
Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0)  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Marian Batóg 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

W wyniku zarządzonego głosowania trzeci wniosek został przyjęty. 

Wynik głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (14): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Wioleta Jabłońska, Stanisław 
Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, 
Elżbieta Stawicka, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 



 

 

PRZECIW (0)  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

W wyniku zarządzonego głosowania czwarty wniosek został przyjęty. 

Wynik głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (14): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Wioleta Jabłońska, Stanisław 
Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, 
Elżbieta Stawicka, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0)  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

W wyniku zarządzonego głosowania piąty wniosek został przyjęty. 

Wynik głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (14): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Wioleta Jabłońska, Stanisław 
Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, 
Elżbieta Stawicka, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0)  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

W wyniku zarządzonego głosowania szósty wniosek został przyjęty. 

Wynik głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (13): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Wioleta Jabłońska, Stanisław 
Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, 
Elżbieta Stawicka, Bartłomiej Tutak 

PRZECIW (0)  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Ireneusz Ziółkowski 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

W wyniku zarządzonego głosowania siódmy wniosek został przyjęty. 

Wynik głosowania: ZA: 12, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (12): Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Wioleta Jabłońska, Stanisław Kiernicki, Rafał 
Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta Stawicka, 
Bartłomiej Tutak 

PRZECIW (2): Marian Batóg, Ireneusz Ziółkowski 



 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

W wyniku zarządzonego głosowania ósmy wniosek został przyjęty. 

Wynik głosowania: ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1 

ZA (13): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Wioleta Jabłońska, Stanisław 
Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, 
Elżbieta Stawicka, Bartłomiej Tutak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Ireneusz Ziółkowski 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

W wyniku zarządzonego głosowania dziewiąty wniosek został przyjęty. 

Wynik głosowania: ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2 

ZA (12): Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Wioleta Jabłońska, Stanisław Kiernicki, Rafał 
Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta Stawicka, 
Bartłomiej Tutak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Marian Batóg, Ireneusz Ziółkowski 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

W wyniku zarządzonego głosowania dziesiąty wniosek został przyjęty. 

Wynik głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (14): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Wioleta Jabłońska, Stanisław 
Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, 
Elżbieta Stawicka, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

W wyniku zarządzonego głosowania jedenasty wniosek został przyjęty. 

Wynik głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (14): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Wioleta Jabłońska, Stanisław 
Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, 
Elżbieta Stawicka, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 



 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Po przegłosowaniu wniosków formalnych przystąpiono do zatwierdzenia porządku obrad po 
dokonanych zmianach. 

W wyniku zarządzonego głosowania zmieniony porządek obrad został zatwierdzony. 

Wynik głosowania: ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1 

ZA (12): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Wioleta Jabłońska, Stanisław Kiernicki, Rafał 
Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta Stawicka, 
Bartłomiej Tutak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Ireneusz Ziółkowski 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Ad. 6 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak otworzył dyskusję z Przedstawicielem Powiatu 

Słupskiego. 

Podczas dyskusji radni zapytali się o termin zakończenia realizacji remontu drogi powiatowej do 

Dobieszewa i wykonania kanalizacji i chodnika w Dobieszewie. Udzielono odpowiedzi, że w związku 

z zawartym porozumieniem z firmą stawiającą wiatraki, gminą i powiatem, mieszkańcy wskazali, 

który odcinek drogi ma zostać wyremontowany. Remontu dokonano po wskazaniu przez 

mieszkańców. Droga w samej miejscowości została przebudowana, wybudowano chodniki. W samej 

miejscowości kanalizacja jest wykonana, na drugą część należy zaczekać, zadanie realizowane do 

2 lat. Co do chodnika, należy wystąpić z wnioskiem do powiatu i na postawie takiego wniosku będzie 

można określić wartość inwestycji.  

Zapytano także wniosek o złożony do powiatu na początku tego roku dotyczący wykonana chodnika 

przy drodze ul. Leśnej do skrzyżowania z ul. Kolejową. Na ten wniosek nie uzyskano żadnej 

odpowiedzi – udzielono informacji, że powiat jest nastawiony na zrównoważony rozwój. Każdy 

wniosek czeka na swoją kolej i możliwość pozyskania dofinansowania. 

Zgłoszono napływające błoto po deszczach na drogę pomiędzy Niepoględziem a Gałęzowem – 

zostało to uprzątnięte. 

Na tym zakończono dyskusję z Wicestarostą Powiatu Słupskiego i przystąpiono do kolejnego punktu 

porządku obrad. 

Ad. 7 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 rok, stanowi załącznik nr 14 do 

protokołu. Projekt po wprowadzonych zmianach stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak w związku z brakiem osób chętnych do zabrania głosu 

zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały. 



 

 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (14): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Wioleta Jabłońska, Stanisław 
Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, 
Elżbieta Stawicka, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0)  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr V/50/2024 i stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

Ad. 8 

Projekt uchwały w sprawie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębnica 

Kaszubska na lata 2024-2035, stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak poinformował, że projekt uchwały jest konsekwencją 

przyjętych zmian w budżecie. W związku z brakiem zgłoszeń do zabrania głosu zarządził głosowanie 

nad podjęciem uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (14): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Wioleta Jabłońska, Stanisław 

Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, 

Elżbieta Stawicka, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr V/51/2024 i stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

Ad. 9 

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na pracownika OPS-u w Dębnicy Kaszubskiej, 

stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak w związku z brakiem osób chętnych do zabrania głosu 

zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 



 

 

ZA (14): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Wioleta Jabłońska, Stanisław 

Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, 

Elżbieta Stawicka, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr V/52/2024 i stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

Ad. 10 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LXVII/561/2024 z dnia 29 lutego 2024 r. 

w sprawie dofinansowania zadania realizowanego przez Słupski Związek Powiatowo - Gminny na 

rzecz Gminy Dębnica Kaszubska, stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak w związku z brakiem osób chętnych do zabrania głosu 

zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (14): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Wioleta Jabłońska, Stanisław 

Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, 

Elżbieta Stawicka, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr V/53/2024 i stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 

Ad. 11 

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Dębnica Kaszubska oraz na 

Dyrektora Zespołu Szkół w Motarzynie, stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak poinformował, że sprawą zajmowała się Komisja Skarg, 

Wniosków i Petycji, która wydała opinię o bezzasadności skargi. W związku z brakiem osób chętnych 

do zabrania głosu zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (14): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Wioleta Jabłońska, Stanisław 

Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, 

Elżbieta Stawicka, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 



 

 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr V/54/2024 i stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 

Ad. 12 

Projekt uchwały w sprawie społecznych asystentów radnych Rady Gminy Dębnica Kaszubska, 

stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak poinformował, że projekt uchwały został 

przygotowany w celu aktywizacji społeczeństwa w zakresie pracy jako radny, a także zwieszeniu 

zainteresowania kandydowaniem na radnego. Co do tego projektu uchwały są spory prawne co do 

jej wprowadzenia. W mieście Łódź taka uchwała funkcjonuje. Nie ograniczono możliwości pełnienia 

funkcji społecznego asystenta radnego tylko do mieszkańców gminy, wobec tego uchwała ta nie 

stanowi aktu prawa miejscowego. 

Radca prawny Robert Krupa poinformował, że nie do końca wiadomo czy uchwała ma podstawę 

prawną do jej podjęcia. Jeden nadzór taką uchwałę uchylił, twierdząc, że artykuł 5b ustawy 

o samorządzie gminnym odnosi się do młodzieżowych rad gmin. Rozszerzenie możliwości 

sprawowania funkcji przez osoby niebędące mieszkańcami powoduje, że uchwała nie stanowi aktu 

prawa miejscowego. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak w związku z brakiem osób chętnych do zabrania głosu 

zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1 

ZA (12): Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Wioleta Jabłońska, Stanisław Kiernicki, Rafał 

Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta Stawicka, 

Bartłomiej Tutak 

PRZECIW (1): Marian Batóg 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Ireneusz Ziółkowski 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 31 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr V/55/2024 i stanowi załącznik nr 32 do protokołu. 

Ad. 13 

Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr II/9/2024 z dnia 27 maja 2024 r. w sprawie 

uchwalenia Statutu Gminy Dębnica Kaszubska, stanowi załącznik nr 33 do protokołu. 



 

 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak poinformował, że do uchwały wszczęto postępowanie 

nadzorcze, radzie przekazano uwagi. W związku z tym należało poprawić treść zapisów statutowych 

i uchylić uchwałę z 27 maja. Nadzór nie wydał postanowienia o nieważności uchwały, wobec tego nie 

było można złożyć skargi do sądu. Kilka z punktów projektu statutu może zostać zakwestionowanych 

przez nadzór. W związku z brakiem osób chętnych do zabrania głosu zarządził głosowanie nad 

podjęciem uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1 

ZA (13): Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Wioleta Jabłońska, Stanisław Kiernicki, Rafał 

Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta Stawicka, 

Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Marian Batóg 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 34 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr V/56/2024 i stanowi załącznik nr 35 do protokołu. 

W godzinach 19:15 – 20:16 trwała przerwa w obradach. W czasie trwania przerwy sesję opuści radny 

Kamil Horuń. 

Po przerwie Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak złożył wnioski formalne o: 

1) zmianę porządku obrad poprzez ujęcie w porządku obrad punktu: Podjęcie uchwały 

w sprawie zmiany uchwały nr III/29/2024 w sprawie powołania Komisji Infrastruktury 

i Budżetu, 

2) zmianę porządku obrad poprzez ujęcie w porządku obrad punktu: Podjęcie uchwały 

w sprawie powołania doraźnej Komisji ds. opracowania propozycji zmian w statutach 

Sołectw, 

3) zmianę treści projektu uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Dębnica Kaszubska 

zgodnie z treścią projektu przesłanego Radnym na maila w dniu 16.09.2024 r. 

Przed przystąpieniem do głosowania nad wnioskami formalnymi zaproponowano skład osobowy 

doraźnej komisji: radny Rafał Knitter, radny Bartłomiej Tutak oraz radna Kinga Schorzman. Radni 

wyrazili zgodę na uczestnictwo w pracach komisji. Nikt z pozostałych radnych nie zgłosił się do prac 

w tej komisji. 

W wyniku zarządzonego głosowania pierwszy wniosek formalny został przyjęty. 

Wynik głosowania: ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1 

ZA (12): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Wioleta Jabłońska, Stanisław Kiernicki, Rafał 

Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta Stawicka, 

Bartłomiej Tutak 



 

 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Ireneusz Ziółkowski 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 36 do protokołu. 

W wyniku zarządzonego głosowania drugi wniosek formalny został przyjęty. 

Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (13): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Wioleta Jabłońska, Stanisław Kiernicki, Rafał 

Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta Stawicka, 

Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 37 do protokołu. 

W wyniku zarządzonego głosowania trzeci wniosek formalny został przyjęty. 

Wynik głosowania: ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1 

ZA (12): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Wioleta Jabłońska, Stanisław Kiernicki, Rafał 

Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta Stawicka, 

Bartłomiej Tutak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Ireneusz Ziółkowski 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 38 do protokołu. 

Następnie zarządzono głosowanie nad zatwierdzeniem porządku obrad po dokonanych zmianach. 

W wyniku zarządzonego głosowania porządek obrad został przyjęty. 

Wynik głosowania: ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1 

ZA (12): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Wioleta Jabłońska, Stanisław Kiernicki, Rafał 

Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta Stawicka, 

Bartłomiej Tutak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Ireneusz Ziółkowski 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 39 do protokołu. 

Ad. 14 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Dębnica Kaszubska, stanowi załącznik 

nr 40 do protokołu. Zmieniona treść projektu uchwały stanowi załącznik nr 41 do protokołu. 



 

 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak poinformował, że większość punktów wskazanych 

przez nadzór zostało poprawionych i uwzględnionych. W związku z brakiem osób chętnych do 

zabrania głosu zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3 

ZA (10): Marcel Formela, Wioleta Jabłońska, Stanisław Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław Kowalczyk, 

Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta Stawicka, Bartłomiej Tutak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3): Marian Batóg, Michał Budzich, Ireneusz Ziółkowski 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 42 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr V/57/2024 i stanowi załącznik nr 43 do protokołu. 

Ad. 15 

Projekt oświadczenia w sprawie stanowiska w ramach konsultacji społecznych prowadzonych 

przez Ministra Kultury i Dziedzictwa Narodowego dokumentu „Europejski Akt o Wolności Mediów – 

koncepcja wdrożenia do polskiego porządku prawnego”, stanowi załącznik nr 44 do protokołu. 

Zmieniona treść projekty oświadczenia stanowi załącznik nr 45 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak poinformował, że klub radnych podjął decyzję 

o zaproponowaniu projektu oświadczenia dotyczącego wydawania gazety gminnej, w szczególności 

wydania specjalnego. Zdaniem klubu wydawanie tego typu gazety przed wyborami było 

niestosowne. Ministerstwo Kultury i Dziedzictwa Narodowego prowadzi konsultacje dotyczące gazet 

wydawanych przez samorządy. 

Radny Ireneusz Ziółkowski, radna Elżbieta Stawicka oraz radny Michał Budzich wyrazili pogląd, że 

wydawanie gazety gminnej ma na celu przekazanie informacji z całej gminy mieszkańcom, dla 

których często jest to jedyna forma uzyskania informacji, gdyż nie mają mediów społecznościowych. 

Zaproponowano utworzenie punktów dystrybucji gazety np. urząd gminy lub świetlice wiejskie, tak 

aby każdy zainteresowany mógł pobrać gazetę, niekoniecznie aby trafiała do każdego mieszkańca. 

W związku z brakiem osób chętnych do zabrania głosu zarządził głosowanie nad podjęciem 

oświadczenia. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 9, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1 

ZA (9): Marcel Formela, Wioleta Jabłońska, Stanisław Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław Kowalczyk, 

Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Bartłomiej Tutak 

PRZECIW (3): Marian Batóg, Elżbieta Stawicka, Ireneusz Ziółkowski 



 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Michał Budzich 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 46 do protokołu. 

Oświadczenie otrzymało nr 1/2024 i stanowi załącznik nr 47 do protokołu. 

Ad. 16 

Projekt uchwały w sprawie unieważnienia wyborów na sołtysa w Budowie w Gminie Dębnica 

Kaszubska, stanowi załącznik nr 48 do protokołu. Zmieniona treść projektu uchwały stanowi załącznik 

nr 49 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak poinformował, że komisja przeprowadziła kontrolę 

wyborów w sołectwach i wystosowała opinię o unieważnieniu wyboru sołtysa w sołectwie Budowo. 

Z ustaleń komisji wynika, że nieprawidłowości miały lub mogły mieć wpływ na wynik wyboru. Protest 

mieszkańców należało uznać za zasadny. Zgodnie ze statutem wybory zarządza się w ciągu 3 miesięcy 

od unieważnienia wyboru. W związku z brakiem osób chętnych do zabrania głosu zarządził 

głosowanie nad podjęciem uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1 

ZA (11): Michał Budzich, Marcel Formela, Wioleta Jabłońska, Stanisław Kiernicki, Rafał Knitter, 

Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta Stawicka, Bartłomiej 

Tutak 

PRZECIW (1): Ireneusz Ziółkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Marian Batóg 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 50 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr V/58/2024 i stanowi załącznik nr 51 do protokołu. 

Ad. 17 

Projekt uchwały w sprawie zapewnienia bezpłatnego transportu uczniom niepełnosprawnym 

do szkół ponadpodstawowych, wobec których Gmina Dębnica Kaszubska nie ma obowiązku 

zapewnienia bezpłatnego transportu i opieki w czasie przewozu, stanowi załącznik nr 52 do 

protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak poinformował, że projekt uchwały został 

przygotowany z inicjatywy urzędu. Dzięki podjęciu uchwały uczniowie niepełnosprawni będą mieli 

zapewniony transport. 

Sekretarz Gminy Agnieszka Żukowska poinformowała, że zgodnie z przepisami prawa gmina ma 

obowiązek zapewnić transport uczniom do 21 lub 24 roku życia w zależności od stopnia 

niepełnosprawności. Niektóre osoby kończą określony wiek, jednakże nadal chodzą do szkoły. Osoby 

te zostaną pozbawione możliwości dojazdu. Poprzez przyjęcie tej uchwały nie wygeneruje się 



 

 

dodatkowych kosztów, gdyż transport zarówno do Słupska jak i Bytowa odbywa się codziennie. Na 

chwilę obecną nie ma zagrożenia co do realizacji transportu w ramach istniejących kursów. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak w związku z brakiem osób chętnych do zabrania głosu 

zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (13): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Wioleta Jabłońska, Stanisław Kiernicki, Rafał 

Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta Stawicka, 

Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0)  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 53 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr V/59/2024 i stanowi załącznik nr 54 do protokołu. 

Ad. 18 

Projekt uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg publicznych gminnych, stanowi 

załącznik nr 55 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak poinformował, że projekt uchwały dotyczy zaliczenia 

dróg do kategorii dróg publicznych gminnych na Osiedlu Północ II. Są to nowe drogi, które należy 

zaliczyć do kategorii dróg publicznych. W związku z brakiem osób chętnych do zabrania głosu 

zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (13): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Wioleta Jabłońska, Stanisław Kiernicki, Rafał 

Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta Stawicka, 

Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0)  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 56 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr V/60/2024 i stanowi załącznik nr 57 do protokołu. 

Ad. 19 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu, stanowi 

załącznik nr 58 do protokołu. 



 

 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak poinformował, że projekt uchwały dotyczy udzielenia 

pomocy finansowej z przeznaczeniem na przebudowę drogi na odcinku Gogolewko – Maleniec, na 

odcinku drogi w kierunku Jamrzyna oraz na odcinku drogi od Niepoględzia – w kierunku miejscowości 

Gałęzów. W związku z brakiem osób chętnych do zabrania głosu zarządził głosowanie nad podjęciem 

uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (13): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Wioleta Jabłońska, Stanisław Kiernicki, Rafał 

Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta Stawicka, 

Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0)  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 59 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr V/61/2024 i stanowi załącznik nr 60 do protokołu. 

Ad. 20 

Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr IV/41/2024 w sprawie przedłużenia terminu 

zaopiniowania projektu zarządzenia w sprawie ustanowienia planu ochrony dla rezerwatu 

"Źródliskowe Torfowisko", stanowi załącznik nr 61 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak poinformował, że były wątpliwości co do przedłużenia 

terminu zaopiniowania projektu zarządzenia. Urząd zadbał o to, aby osoby zainteresowane zgłosiły 

swoje uwagi. Przedłużenie zostało zakwestionowane, wobec tego z uwagi na to uchwałę należy 

uchylić. W związku z brakiem osób chętnych do zabrania głosu zarządził głosowanie nad podjęciem 

uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (13): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Wioleta Jabłońska, Stanisław Kiernicki, Rafał 

Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta Stawicka, 

Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0)  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 62 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr V/62/2024 i stanowi załącznik nr 63 do protokołu. 



 

 

Ad. 21 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr III/29/2024 w sprawie powołania Komisji 

Infrastruktury i Budżetu, stanowi załącznik nr 64 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak poinformował, że projekt dotyczy powołania do składu 

komisji radnego Stanisława Kiernickiego, radnego Rafał Knittera oraz radnego Mariana Batóga. 

Z udziału w pracach komisji zrezygnował radny Sebastian Piszko. W związku z brakiem osób chętnych 

do zabrania głosu zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1 

ZA (12): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Wioleta Jabłońska, Stanisław Kiernicki, Rafał 

Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta Stawicka, 

Bartłomiej Tutak 

PRZECIW (0)  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Ireneusz Ziółkowski 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 65 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr V/63/2024 i stanowi załącznik nr 66 do protokołu. 

Ad. 22 

Projekt uchwały w sprawie powołania doraźnej Komisji ds. opracowania propozycji zmian 

w statutach Sołectw, stanowi załącznik nr 67 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak w związku z brakiem osób chętnych do zabrania głosu 

zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2 

ZA (11): Michał Budzich, Marcel Formela, Wioleta Jabłońska, Stanisław Kiernicki, Rafał Knitter, 

Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta Stawicka, Bartłomiej 

Tutak 

PRZECIW (0)  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Marian Batóg, Ireneusz Ziółkowski 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 68 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr V/64/2024 i stanowi załącznik nr 69 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak złożył wniosek formalny o zmianę porządku obrad 

poprzez ujęcie w porządku obrad punktu: Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego 



 

 

doraźnej Komisji ds. opracowania propozycji zmian w statutach Sołectw oraz wpisanie w par. 1 , że 

na Przewodniczącego doraźnej Komisji wybiera się Radnego Rafała Knittera. 

Radny Rafał Knitter wyraził zgodę na kandydowanie na przewodniczącego komisji, a pozostali 

członkowie komisji poparli tę kandydaturę. Następnie zarządzono głosowanie nad wnioskiem 

formalnym. 

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek formalny został przyjęty. 

Wynik głosowania: ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2 

ZA (11): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Wioleta Jabłońska, Stanisław Kiernicki, 

Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta Stawicka, Bartłomiej 

Tutak 

PRZECIW (0)  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Rafał Knitter, Ireneusz Ziółkowski 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 70 do protokołu. 

Ad. 23 

Projekt uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego doraźnej Komisji ds. opracowania 

propozycji zmian w statutach Sołectw, stanowi załącznik nr 71 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak w związku z brakiem osób chętnych do zabrania głosu 

zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1 

ZA (12): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Wioleta Jabłońska, Stanisław Kiernicki, Rafał 

Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta Stawicka, 

Bartłomiej Tutak 

PRZECIW (0)  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Ireneusz Ziółkowski 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 72 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr V/65/2024 i stanowi załącznik nr 73 do protokołu. 

Ad. 24 

Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Dębnica Kaszubska, stanowi załącznik nr 74 do 

protokołu. 

Radna Wioleta Jabłońska poinformowała o zgłoszeniach otrzymanych od rodziców dotyczących 
braku zapewniania miejsc siedzących podczas transportu dzieci do szkół. Z informacji przekazanych 
przez mieszkańców wynika, że jeden z porannych kursów został zlikwidowany. 



 

 

Zastępca Wójta Gminy Karol Żukowski poinformował, że do tej pory nikt nie zgłosił, że dzieci nie mają 
miejsc siedzących. Zostanie to sprawdzone. 

Ad. 25 

a) Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Budżetu radny Adam Krycki poinformował, że Komisja 
w okresie międzysesyjnym nie spotkała się. 

b) Przewodniczący Komisji Rewizyjnej radny Marcel Formela poinformował, że Komisja 
Rewizyjna w okresie międzysesyjnym nie spotkała się. 

c) Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji radna Wioleta Jabłońska poinformowała, 
że Komisja Skarg, Wniosków i Petycji w okresie międzysesyjnym spotkała się dwukrotnie, 
w celu omówienia skarg, które były przedstawione na sesji. 

Przewodniczący doraźnej Komisji ds. opracowania projektu uchwały polityki ochrony danych 
osobowych w Radzie Gminy Dębnica Kaszubska radny Stanisław Kiernicki poinformował, 
że komisja spotkała się 10.09. Na posiedzeniu byli obecni wszyscy członkowie oraz Pani 
Katarzyna Jakubowska inspektor ochrony danych osobowych. Wiceprzewodniczącą komisji 
została radna Kinga Schorzman. Komisja postanowiła o konieczności stworzenia rejestrów 
niezbędnego do prawidłowego działania Rady Gminy m.in. rejestru w zakresie czynności 
przetwarzania danych osobowych, rejestru skarg i wniosków, rejestru petycji, rejestru uchwał 
podejmowanych z inicjatywy rady oraz rejestru spraw różnych. Należy utworzyć politykę 
ochrony danych, rejestr upoważnień, w tym dla społecznych asystentów radnych, a także 
zgłosić inspektora ochrony danych osobowych dla Rady Gminy. 

d) Przewodniczący Komisji Spaw Społecznych radny Sebastian Piszko poinformował, że Komisja 
dwukrotnie spotkała się z Kierownikiem Ośrodka Pomocy Społecznej. Komisja czeka na 
informację zwrotną na zadane pytania. Po ich otrzymaniu planuje kolejne spotkania. 

Wobec braku pytań do komisji przystąpiono do kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad. 26 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak otworzył dyskusję, poprosił o zgłaszanie 
wniosków i informacji. Ze swojej strony przekazał informację, że podczas dożynek powiatowo-
gminnych w Swołowie nie było przedstawicieli z Dębnicy Kaszubskiej, a gmina miała być 
zaangażowana w przekazanie chleba. Dodatkowo poinformował o wzięci udziału w szkoleniu 
organizowanym w ramach Forum Przewodniczących Rad Gminy i Powiatów. Przekazał informację 
o pracach Komisji Spraw Społecznych dotyczących przygotowania projektu uchwały o odpłatności 
za usługi dla seniorów i pismach, które wpłynęły do Rady Gminy. Wobec braku osób chętnych do 
zabrania głosu przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

  



 

 

Ad. 27 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak o godzinie 21:30, po wyczerpaniu porządku 
obrad, zakończył sesję Rady Gminy Dębnica Kaszubska. 
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